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Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy  

 
Nr  01/2008  w dniu 25 stycznia 2008r. 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:00 zakończono o godz. 17:15 
 
  

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Irena Wojewódzka - Kucz 
- Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 2. 
  

Tomasz Bociański     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

 
Obecny 

 3. 
  

Sławomir Maciaszek    
          - Sekretarz Komisji Obecny 

4. 
 Michał Piechocki  Obecny 

5. Krzysztof Migasiewicz  Obecny 

6. Tomasz Kranc Obecny 

7. Wojciech Ćwik Obecny 

8. Marceli Marzyński Obecny 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
       ------------- 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Mariusz Kutka  / dziennikarz Głosu Wągrowieckiego/. 
  
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum, przyjęcie protokołu; 
2. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2008 rok. 
3. Opiniowanie materiałów na sesję. 
4. Zakończenie posiedzenia Komisji.   

 
2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
      Nie odnotowano.  
 
3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI  
 

a) Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum, przyjęcie protokołu. 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16.00. Obrady komisji poprowadziła przewodnicząca Komisji 
Irena Wojewódzka-Kucz, a protokołował Sławomir Maciaszek. Podczas posiedzenia obecni byli 
wszyscy członkowie Komisji (8 radnych). Podczas obrad obecny był dziennikarz Głosu 
Wągrowieckiego Mariusz Kutka. Lista obecnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu obrad Komisji. 
Po powitaniu, stwierdzeniu quorum oraz jednogłośnym przyjęciu przez radnych protokołu  
z poprzedniego posiedzenia Komisji Przewodnicząca odczytała dwa pisma od Zarządu Powiatu 
skierowane do radnych obecnych na posiedzeniu. Pierwsze dotyczyło prośby  
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o wytypowanie  przedstawicieli z Komisji Zdrowia  do prac w komisji ds. Rozwoju Lokalnego. Drugie 
z kolei, wnosiło o wyznaczenie przedstawiciela Komisji Zdrowia do prac w  komisji konkursowej 
związanej z zadaniami i ich formami zlecanymi organizacjom pozarządowym oraz podmiotom 
związanym z pożytkiem publicznym i wolontariatem.  Do pierwszego zespołu, członkowie Komisji 
Zdrowia jednogłośnie wybrali Marcelego Marzyńskiego, natomiast do  drugiego Irenę Wojewódzką 
– Kucz.     
  
 

b) Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2008 rok. 
Temat omówiła:  Irena Wojewódzka – Kucz  (Przewodnicząca Komisji) 
 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła propozycje planu pracy Komisji Zdrowia  na 2008 rok.  
W całym roku zaproponowanych zostało 17 posiedzeń Komisji. Spośród nich dwa są posiedzeniami 
wspólnymi z Komisją Finansów. Radny S.Maciaszek zaproponował usunięcie tematu komisji 
„Informacja o stanie Programu Ograniczania Bezrobocia w Powiecie Wągrowieckim” z miesiąca 
lipca 2008, gdyż program ten został zakończony w 2007 roku i powiat stoi przed koniecznością 
stworzenia nowego programu na najbliższe lata. W związku z tym faktem S.Maciaszek skierował 
jednocześnie prośbę do Przewodniczącego Rady Powiatu K.Migasiewicza, będącego członkiem 
Komisji Zdrowia, o przeniesienie tego tematu z sesji lipcowej na czerwiec 2008,  ze zmianą jego 
brzmienia  z „Przyjęcie  Informacji  o stanie realizacji Programu Ograniczania Bezrobocia  
w Powiecie Wągrowieckim” na „Przyjęcie programu ograniczania bezrobocia  w Powiecie 
Wągrowieckim”. Przewodniczący Rady Powiatu przyjął tą propozycję do wiadomości, a poprawiony 
plan pracy Komisji został przyjęty przez radnych jednogłośnie i stanowi załącznik nr 2  
do niniejszego protokołu.          
 

c) Opiniowanie materiałów na sesję. 
 
Przed pracą nad opiniowaniem materiałów sesyjnych, Przewodnicząca Komisji nawiązała  
do przedstawionej poprzedniego dnia  na posiedzeniu Komisji Finansów przez dyrektora 
wągrowieckiego ZOZ-u Grzegorza Hoffmanna, informacji  o aktualnej sytuacji w wągrowieckim 
szpitalu oraz jednodniowym proteście „białego personelu”, o którym informowano  w mediach. 
Przewodnicząca cytowała dyrektora i wspominała m.in. o: pismach z żądaniami płacowymi 
wystosowanymi przez poszczególne organizacje związkowe do dyrektora, strajku wągrowieckich 
pielęgniarek w postaci jednoczesnego   „urlopu na żądanie” oraz  personelu administracyjnym 
oddelegowanym do łóżek pacjentów. Radny T.Bociański, będący pracownikiem wągrowieckiej 
lecznicy dopowiedział, że pomimo wszystko strajk miał  dość spokojny charakter i nie było 
zagrożenia życia pacjentów. Zabiegi pilne  były wykonane a pacjenci mieli zapewnioną niezbędną 
opiekę, choć sam protest  - według T.Bociańskiego - był najostrzejszy w całym województwie. 
Starosta M.Piechocki poinformował  o działaniach Zarządu Powiatu wobec zaistniałej sytuacji  
w szpitalu powiatowym. Zarząd zobowiązał dyrektora ZOZ-u do: comiesięcznych sprawozdań 
finansowych szpitala oraz do  sporządzenia planu finansowego na okres do końca kwietnia br.  
Plan ten zakłada niewielki zysk.  Jeśli chodzi o strajk personelu, Starosta Wągrowiecki twierdzi,  
że sprawa należy do dyrektora jednostki, choć o każdych krokach podjętych przez niego, musi on 
informować organ założycielski czyli Radę Powiatu. Rada Powiatu musi wiedzieć o realizacji planu 
finansowego, a przede wszystkim o  ewentualnych odstępstwach w tym planie  mogących 
spowodować zadłużenie, a  na dłuższą metę groźbę likwidacji szpitala. Rada Powiatu ma prawo 
decyzji – a do pomocy ma komisję kontrolną oraz radę społeczną.  Starosta zwrócił też uwagę, na 
to, że lekarze i pielęgniarki są też odpowiedzialni za losy wągrowieckiego szpitala. Wicestarosta 
T.Kranc  poinformował, że będą prowadzone rozmowy – najbliższe 4 lutego, a następnego dnia -  
5 lutego jest zaplanowane posiedzenie Rady Społecznej wągrowieckiego szpitala. 
   

• Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Wągrowieckiego z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2007 rok.  
Temat omówił:  Michał Piechocki   (Starosta Wągrowiecki) 
Komisja funkcjonuje  i realizuje tematy najbardziej związane z bezpieczeństwem  
publicznym (policja, straż pożarna, bezpieczeństwo dzieci na drogach, edukacja 
komunikacyjna, współpraca z  WORD-em w Pile)     
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• Uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok 

Temat omówił:  Krzysztof Migasiewicz   (Przewodniczący Rady Powiatu) 
Plan pracy Rady Powiatu zostanie uzupełniony o plany poszczególnych komisji 
resortowych i zostanie poddany do akceptacji Radzie Powiatu na najbliższej sesji.   

  
• Uchwała w sprawie przyjęcia zadania i zawarcia porozumienia administracyjnego.  

Temat omówił:  Michał Piechocki   (Starosta Wągrowiecki) 
W Powiecie Wągrowieckim powstanie punkt  informacyjny Wielkopolskiego 
Regionalnego Programu Operacyjnego. Będzie to jeden z 10 punktów otwartych  
w całym Województwie Wielkopolskim. Pieniądze na utworzenie  
i funkcjonowanie biura pochodzić będą z pomocy technicznej tego programu 
operacyjnego. Do biura zostanie zatrudnionych dwóch pracowników na okres dwóch lat , 
na które zawarte zostanie odpowiednie porozumienie z samorządem województwa. 
 
Komisja w związku z tą uchwałą obstaje przy stanowisku, aby rozpropagować  
w mediach otwarcie w Powiecie Wągrowieckim punktu informacyjnego Wielkopolskiego 
Regionalnego Programu Operacyjnego..       

  
• Uchwała w sprawie zatwierdzenia przez PW projektu w ramach Priorytetu IX Działanie 

9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne  na obszarach wiejskich – Multimedialne Centrum 
Planowania Kariery Zawodowej dla Młodzieży Gimnazjalnej w Powicie Wągrowieckim.  
Temat omówił:  Michał Piechocki   (Starosta Wągrowiecki) 
Powiat Wągrowiecki przygotował w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
projekt skierowany do młodzieży gimnazjalnej oraz ich nauczycieli. 100% środków 
przeznaczonych na realizację projektu pochodzi ze środków  Europejskiego Funduszu 
Społecznego.    
 

• Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Rozwoju Lokalnego, ustalenia jej 
składu osobowego i wyboru jej Przewodniczącego. 
Temat omówił:  Michał Piechocki   (Starosta Wągrowiecki) 
Wybrana komisja doraźna zajmie się monitorowaniem, wdrażaniem i oceną planu.  
 
Komisja Zdrowia  wyznaczyła radnego Marcelego Marzyńskiego do prac w tej Komisji.   

   
 

Komisja zaakceptowała pozytywnie wszystkie projekty uchwał wymienionych powyżej. 
 

d) Zakończenie posiedzenia Komisji.     
        
Przed zakończeniem posiedzenia Komisji radny W.Ćwik zasygnalizował problem związany  
z brakiem stomatologa w  miejscowości Pawłowo Żońskie.  Radni M.Marzyski oraz T.Bociański  
w odpowiedzi stwierdzili, że będzie bardzo ciężko znaleźć stomatologa, który zechce 
wyremontować według nowych standardów gabinet i przyjmować pacjentów w tak małej 
miejscowości.  
Koniec  posiedzenia nastąpił o godzinie 17.15.      
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4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
4.1 Zapytania 
Zapytania odnotowano w Sprawozdaniu z przebiegu dyskusji.  
 
4.2 Opinie 
-------------------------------------------------- 
4.3 Stanowiska 
Komisja stoi na stanowisku, aby rozpropagować w mediach otwarcie w Powiecie 
Wągrowieckim punktu informacyjnego Wielkopolskiego Regionalnego Programu 
Operacyjnego.  
 
4.4  Wnioski 
-------------------------------------------------- 
 
 
 
 
           

             Protokołował:                               Przewodnicząca Komisji : 

 

 

__________________________    ____________________________ 

       /Sławomir Maciaszek/                                                                    / Irena Wojewódzka-Kucz/  

 


